
Referat
Gruppe: FAU Revheim skole
Møtested: Revheim skole
Møtedato/-tid: 29.11..23 kl 18.00
Møteleder: Elin Vargervik
Referent: Elin Vargervik
Deltakere: Elin, Birgitte, Tone, Solveig, Eldfrid, Brita, Caroline, Torunn, Torunn, Siv June,

Anne Torunn. Ikke tilstede: Kjersti Tjensvoll
Forfall: Meldes rektor
Kopi til:

Sak Innhold Ansvar
1 Godkjenning av innkalling og referat Elin
2 Juleball Alle
3 Temakveld: respons fra Gosen og Smiodden. Status og oppgaver. Elin
4 17.mai: status Elin
5 Foreldre- og elevundersøkelse Torunn
6 Felles FAU/SU møte Stavanger Kommune 4. des Elin
7 Natteravnordning på Sunde, initiativ fra Sunde skole Elin
8 Lekser, hva er retningslinjene på Revheim? Torunn
9 Utvikling i bydelen: Alle midlene går til Kvernevik de neste fem år.

Madla IL og klubbhus etc. Hvordan vil dette påvirke Revheim skole
Elin/Torunn

1) Glemte godkjenning av innkalling og referat.
2) Juleball: Mange frivillige vakter. Juleball: Begynner klokka 1800. Vaktene bør komme 1730,

12 stk. Skift to kommer halv ni, overlapp til 2100. Til 2400. Husk varme klær (utevakt).
Rektor vil minne om måtehold, ikke drive kjøpepress.
Alle sender navn på vakter til elin.vargervik@gmail.com

3) Temakveld. Forslag Fenriken/Kapteinen fra Kompani Lauritsen. Vurdere å slå sammen
kick-off Natteravn med foredrag/status fra uteseksjon/politi/MOUng etc. Elin og Tone
FUG, husk fristen til neste år.

4) 17. mai. Hafrsfjord har fått invitasjon fra Madlamark om felles 17. mai feiring. Torunn
sjekker opp med rektorene eller FAU.

5) Elevundersøkelse: Mandag og idag gikk det ut en foreldreundersøkelse.
6) Elin og Tone deltar på FAU/SU møte for Stavanger kommune kommende mandag.
7) Natteravn-ordning: Vi er positive til initiativet. Elin melder tilbake til Sunde.
8) Lekser: Skal ikke være nytt material. Dersom man gjør lekser i begynnelsen av uken så kan

noe være nytt. Kun to store vurderinger per uke. Innlevering og fremføring og heldagsprøve,
kapittelprøve. Prøveplan: Denne er fastsatt på forhånd. Ligger antagelig på classroom, men
kan gjøres tilgjengelig. Er ukeplanene detaljerte nok? Rektor

9) Har sendt innspill til kommunedelsutvalget: Hvordan er oppvekstkår og følgene av disse
vektet mot kommersielle interesser hos utbyggerne når disse får fritak fra rekkefølgekrav på
Madla og kommunen pauser arbeidet med opprustning av skolene i området.



Stavanger Eiendom har vært på befaring på skolen for å se på universell utforming. Flere
mangler. Ødelagt ribbevegg, knuste vindu, defekte ventiler. Ellers er fortsatt ikke manglene fra
tilsyn i 2018? med ødelagte stoler og pulter rettet opp. Ikke bevilget penger over budsjett til
dette.

10) Eventuelt:
a) Vurderingspraksis. Karakterskalaen skal stå ift kompetansemål. Aksjon: Merete.
b) Vurdere alternativer til pakkekalender jmfr gratisprinsippet og det at mange strever

med økonomien. Alternativer: Skrive noe fint om hver elev, aktivitetskalender. Hei
Verden sin omvendte julekalender.

c) Mat: Det er opp til den enkelte skole hvordan midlene skal brukes. Møte med
skolesjefen på fredag.

d) Trafikksikkerhet. Stadig farlige situasjoner ifm oppstart morgen, med biler ut og inn
av parkeringsplass.

e) SU/SMU: Rektor deler ut informasjonsmateriell. SU møte nært forestående.
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